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Συναδέλφισσες-συνάδελφοι 
Ο Σύλλογός μας είχε κάνει εγκαίρως αίτημα (από 18/10) στη Δ Διεύθυνση, για χορήγηση άδειας για τη διεξαγωγή της 
ΓΣ και των εκλογών μας στις 24 Νοέμβρη. Είχαμε βέβαια ενημερωθεί προφορικά ότι, λόγω του νόμου Χατζηδάκη, για 
τη χορήγηση άδειας δεν αποφασίζουν πλέον οι διευθυντές εκπαίδευσης αλλά η Υπουργός Παιδείας. Περιμέναμε μέχρι 
και σήμερα μήπως υπάρξει κάποια θετική εξέλιξη. Όμως, σε ενημέρωση που έγινε από τον Πρόεδρο της ΔΟΕ (στα 
πλαίσια της διαδικτυακής εκδήλωσης του Συλλόγου Α Αθήνας στις 2/11), έγινε καθαρό ότι το θέμα έχει κλείσει. Η 
Υπουργός έχει δηλώσει σαφώς ότι, αν και έχει τη δυνατότητα να εκδώσει ειδική εγκύκλιο και να δοθούν οι άδειες, δεν 
προτίθεται να το κάνει. Θα τηρηθεί αυστηρά το νομικό πλαίσιο το οποίο μιλάει για ΓΣ και αρχαιρεσίες εκτός ωραρίου 
εργασίας.   
Κατόπιν αυτού: 
Α. ΑΚΥΡΩΝΕΤΑΙ η ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ για 24/11. 
Β. Καλούμε τους εκπροσώπους των παρατάξεων του Συλλόγου μας σε ανοιχτό ΔΣ την 
Τρίτη 9 Νοεμβρίου και ώρα 7 μμ στο 4ο Δημοτικό Σχολείο Νέας Σμύρνης για να 
συναποφασίσουμε το χρόνο διεξαγωγής της ΓΣ και των εκλογών. 

Είναι φανερό ότι η Υπουργός Παιδείας αλλά και η κυβέρνηση συνολικά, με εργαλείο το νόμο Χατζηδάκη έχουν 
στόχο να διαλύσουν τα σωματεία και να αναιρέσουν όλες τις κατακτήσεις που έχουν κερδίσει οι εργαζόμενοι μετά τη 
χούντα. Δεν πρέπει να το επιτρέψουμε.  
Τους ενοχλούν τα σωματεία μας γιατί είναι φραγμός στα σχέδιά τους. Γιατί, δεν σκύψαμε το κεφάλι αλλά και σήμερα, 
δίνουμε μια ιστορικών διαστάσεων μάχη για την υπεράσπιση της Δημόσιας εκπαίδευσης και του Δημόσιου Σχολείου. 
Τα ερωτήματα είναι αμείλικτα:  

 Θα υπάρχει δημόσιο σχολείο και δημόσια παιδεία ή θα εμπορευματοποιηθούν τα πάντα;  
 Θα υπάρχει μόρφωση και γνώση ή τα πάντα θα μετατραπούν σε λειτουργικές δεξιότητες που θα αποτιμώνται με 

συνεχείς εξετάσεις; 
 Τα σχολεία θα λειτουργούν δημοκρατικά ή θα βρίσκονται στην κυριαρχία ενός manager, ανταγωνιζόμενα και 

κατηγοριοποιημένα;  
 Θα υπάρχει κρατική χρηματοδότηση ή θα ψάχνουμε χορηγούς; 

Υπερασπίζουμε τη δημοκρατία στα σχολεία και τη δυνατότητα των συλλογικών αποφάσεων! 
 Όλοι και όλες χωρίς εξαιρέσεις, δίνουμε τη μάχη για να μην περάσει η αξιολόγηση/κατηγοριοποίηση των 

σχολικών μονάδων ακολουθώντας τις οδηγίες της Ομοσπονδίας. 
 ΟΛΟΙ οι Σύλλογοι Διδασκόντων να συνεδριάσουν τις επόμενες ημέρες και να αποφασίσουν ότι υιοθετούν το 

ενιαίο κείμενο της ΔΟΕ χωρίς καμιά παραλλαγή.  
 Οι κινδυνολογίες του ΓΓ του Υπουργείου δεν έχουν καμιά βάση.  

Ήδη οι πρώτες συνεδριάσεις ξεκίνησαν και τα αποτελέσματα είναι θετικά. 
Ο αγώνας συνεχίζεται! ΘΑ ΑΝΤΕΞΟΥΜΕ ΚΑΙ ΘΑ ΝΙΚΗΣΟΥΜΕ! 

 
 


